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Datum  
 
5 feb. 2024 

 Duur 
 
20:00 – 22:00 

Aanwezigen 
Bestuur: 
Cor Thijssen 
Joris Jans 
 
Leden: 
Chris Heesemans 
Christ Tielemans 
Peter Honig 
Eric Botden 
Jeanette Verstraaten 
Marieke Henst-Willems   
Wiljan Laarakkers 
Emilie van der Heijden 
 

Afwezigen: 
 
Gasten: 
Sam Jacobs 
Huub Janssen 

Locatie 
 
Katja Denen 
 

Voorzitter 
 
Marieke 
 

Reden voor vergadering 
 
Algemene ledenvergadering 
 

Nr. Besproken / afgesproken onderwerpen 

 Agenda 
1. Opening 
2. Gasten 
3. Notulen vorige vergadering 
4. Mededelingen, in- en uitgaande stukken  
5. Werkgroepen  
6. WVNTTK 
7. Rondvraag 
8. Sluiting 
 

1 Opening 

• Marieke opent de vergadering  
 

2 Gasten 

• Huub Janssen, uitgenodigd door Eric om te komen te vertellen over struinpaden 

• Sam Jacobs stelt zich voor: Sam is sinds eind 2023 van Burgerraadlid bij CDA.  
Omdat vanuit Sambeek nu niemand direct in de raad (voorheen Sonja Stevens) vindt Sam 
het belangrijk dat Sambeek gehoord wordt. Ook vanuit jongere generatie, denk aan op ge-
bied van sport en leefbaarheid. Totaal zijn 10 tot 15 burgerraadsleden. Sam is het enige 
burgerraadslid die het voorbereidingswerk voor de raadsvergadering doet.  
Wiljan: heeft gevoel dat niet veel meer gedaan wordt kernen-cv.   
Peter: zelfde geldt voor mobiliteitsvisie.  
Wiljan: voorbeeld burgerinitiatief over Grotestraat: lijkt meer indruk te maken dan wat 
dorpsraad heeft bereikt. 
Chris: het laatste bestemmingsplan is van 2013; hoe worden we op de hoogte gehouden 
van de ontwikkelingen van het plan?  
Wiljan wil graag meer duidelijkheid over het Unesco natuurgebied  

 

3 Notulen vorige vergadering  

• Actielijst is niet doorgenomen.  
 

4 

 

Mededelingen, in- en uitgaande stukken 

• Per 1-1-2025 gaat Elsenhof (na opening en gebruik van Duvelshof) over naar de Gemeente  

• Naar aanleiding van bezoek Burgemeester Marieke Moorman heeft zij een 
handgeschreven zeer positieve dankbrief naar de Dorpsraad gestuurd. 
 

5 Werkgroepen 
 
Werkgroep Groen: 

• 29mulder@home.nl: vrijdag 22 december 2023 16:54:10: Wandel- en fietspaden Maasheg-
gen.  
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o www.wikiloc.com Eric heeft contact met Robbert Mekking over nieuwe wandel-
route. Huub Janssen controleert wandelpaden en stemt af met gemeente. Christ 
geeft aan dat bekendheid belangrijk is. Jeanette licht haar idee van informatiepun-
ten toe.  Huub geeft aan dat voor aanleggen van struinpaden goedkeuring van ei-
genaren nodig is. Wandelpaden zijn in kaart gebracht, dit geldt niet voor struinpa-
den.  Huub controleert de regio: vanaf autobaan en van Boxmeer tot Vortem.  

o Cor heeft een tekening en mogelijkheid voor struinpad en heeft contact met water-
schap gehad. 

• Lourdesgrot:  Wiljan zal bij Sraar Hendriks een begroting laten maken zodat een aanvraag 
gedaan kunnen worden.  

• Christ: vergroenen: IBN Maasvalei: weggeefactie voor 3 bomen; Op zaterdag 3 februari 
2024 10:00 was een bijeenkomst waar bomen uitgedeeld werden. Christ geeft aan dat de 
actie zeer succesvol is om 9:50 waren de eerste klanten en om 10:25 was alles weggege-
ven. Eric heeft uitgedeeld en uitleg gegeven.  

• communicatie@maasheggenunesco.com: vrijdag 26 januari 2024 10:24: wie wordt uw ver-
tegenwoordiger in Maasheggenteam? Eric wordt vertegenwoordiger 

• christ.tielemans@utweb.nl: woensdag 24 januari 2024 17:33: Geurgebiedsvisie Wet geur-
hinder en veehouderij LvC  

o Christ: nieuw ontwerp geurvisie ligt ter inzage. Opvallende punten: 
o In Land van Cuijk is 1 norm behalve in Sambeek  
o Bruin gedeelte is groter geworden Wiljan stelt voor om afwachtend te zijn t.o.v. het 

onderwerp 
o Peter vraagt waarom de dorpsraad nu de vragen zou gaan stellen als nieuwbouw 

al afgerond is.   
o Christ vindt dat het belangrijk een belangrijk onderwerp en vindt dat vragen gesteld 

moeten worden 
o Thema is besproken en geen besluit genomen waardoor de dorpsraad te laat is om 

vragen te stellen. Individueel kunnen wel vragen gesteld worden. 
 
Werkgroep Verkeer / Werk in Uitvoering: 

• WIU punt van vergadering: deze maand geen nieuw punt 

• Peter: wethouder zou een budget van 40 miljoen hebben voor verkeer en kijkt naar 
structurele oplossing. Eind dit jaar meer informatie   

• Reactie op WIU lijst van vorig jaar: punten die toegezegd zijn: wanneer wordt het 
uitgevoerd. Actie Joris: vraag bij Willem. 

• Update Projectgroep Grotestraat: 

• Harry Laurant is benaderd door interviewer van Omroep Brabant. De interviewer is 
niet geweest. 

 
Werkgroep Openbare voorzieningen, wonen en buitengebied: 

• MFA: Wiljan geeft een update:  

• Bestemming Elsenhof: Wiljan zal Bart van Oort van Ruimtelijke Ordering vragen. 

• Vlaggenmast voor kerstversiering. Cor heeft aan dat de huidige vlaggenmast erg zwaar is 
en graag een nieuwe mast wenselijk is. Marcel en Wiljan zijn gevraagd of bij sloop een 
mast geruimd moet worden. Als deze dit jaar niet gevonden worden, zal de Dorpsraad voor 
komende kerst een vlaggenmast kopen. 

Werkgroep Kermis: 

• Geen nieuws. 
 

Werkgroep Duurzaamheid:  

• Peter: in april 2024 wordt een ledenvergadering gehouden waar winstuitkering besproken 
wordt. 

 
Werkgroep AED:  

• Geen nieuws. 
 

http://www.wikiloc.com/
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Werkgroep Communicatie:  

• voorzitter@heeswijksekampen.nl: zondag 5 november 2023 20:57: Uitnodiging 
themabijeenkomst 17 januari 2023. Emilie is geweest en is enthousiast over de 
bijeenkomst. 

• Jaarverslag: Jeanette heeft bijna alle stukken binnen. Peter zal een stuk schrijven over 
WIU. De kascontrole is uitgevoerd en goedgekeurd. 

• 80 jaar vrijheid  
o Tijdens vorige vergadering is afgesproken dat Roger zou contactpersonen van 75 

jaar vrijheid zal bellen om te vragen of hetzelfde draaiboek aangehouden kan 
worden. 

o Bevrijdingssoep; zie  https://www.4en5mei.nl/vieren/vrijheidsmaaltijden/aanmelden 
aanmeldingen kan vanaf 19 februari 2024. 

• Onderwerpen voor Rond de Toren  
o Opschoondag: zaterdag 23 maart 2024  
o Snelheidsmeter wordt geplaatst: Cor heeft bericht naar Jeanette gestuurd.  
o Subsidieregelingen: zal Christ naar Jeanette sturen  
o Bomenactie: Christ stuurt een foto naar Jeanette 

• Nieuwe inwonersdag.  
o Jeanette contact met Rene Klaasen gehad; het evenement kan samen met Sint 

Jans Feestenzaterdag op 22 juni 2024 georganiseerd worden tussen 16:00 en 
17:00.  Hierna om speelt om 18:00 Semper Unitas waarna het logo van MFA 
onthuld wordt. Eventueel feestje na concert: Jeanette vraagt bij Miranda Derks of 
zij het willen organiseren  

o Marieke neemt de coördinatie van Lies over.  

• Afscheid presentjes: Actie Joris: uitnodigen voor volgende vergadering.  
o Jan  
o Gaby  
o Lies  
o Elly    

 

6 WVNTTK  

• Christ is teleurgesteld en gaat nadenken over het besluit 

• Emelie: geschrokken van de phishing mails 

• 22 februari komt uitleg over de snelheidsmeters 
 

7 Rondvraag  

• Wie wordt volgende vergadering voorzitter: Emelie   

• Locatie volgende vergadering: de Elsenhof. 
  

8 Sluiting 
 

Datum  
8 april 2024 

Duur 
20:00 - 22:00 

Locatie 
De Elsenhof 

Voorzitter 
Emilie 

https://www.4en5mei.nl/vieren/vrijheidsmaaltijden/aanmelden

